
SAMO STRELEC KOMENTIRA
VPRAŠANJE

Znano je, da so dnevni redi naših sestankov in sej
prekomerno dolgi, gradiva neprimerno obsežna.
Samoupravljavec in delegal se prepogosto izgubita v
njih. Tako je imela npr. zadnja seja občinske skupš-
čine 18, če upoštevamo še podtočke, pa kar 25 točk
dnevnega reda.

Ali mislile, da to pomaga k uveljavljanju samou-
pruvljanja in delegatskega sisteraa, oziroma komu to
koristi? In še to: komu koristi nasa hiperprudukcija
zaključkov in sklepov, kalerih pozaeje ne izvajamo?

ODGOVOR
Dolgi dnevni redi in obširna gradiva najbolj poma-

gajo predlagateljem, saj jih preprosto ne zmoremo
dovolj skrbno preučiti in zato sprejemamo tudi
dvomljive odiočitve.

Sklepov imamo veliko zato, ker smo ugotovili, da
jih je laije sprejemati kot uresničevati. Zato $i da-
jemo veliko opravka s sprejemanjem vedno novih
sklepov in aktov, tako da še pomisliti ne moremo na
to, kako bi izvajali že sprejete.

Vaše vprašanje ]e prišlo ob pravem času. Z njim ste
opozorili novoizvoljene delegale, da krepkej« vza-
meio v roke vajeti in resnično napravijo red.

Zbodel je MAM,
narisal pa JOS


